
XXIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 30 października 2020r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XXIII sesję Rady Miejskiej i przywitał obecnych na 
sesji.  Obecnych 11 radnych na stan 15. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski komisja spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz zapoznała się ze sprawozdaniem 
z planu wykonania gospodarki niskoemisyjnej.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa 
Opara komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz 
pozytywnie ustosunkowała się do wniosku radnego Z. Patka o ustawienie lustra na 
skrzyżowaniu ul. Złotej i Platanowej.  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Z.Patek komisja spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz spotkała się raz celem pracy nad protokołem 
Klubu Sportowego BiegamBoLubię Gubin  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek nie obradowała  
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  zmieniająca uchwalę Rady Miejskiej w Gubinie nr XIV.112.2019 z dnia 20 
grudnia 2019r. w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim 
na 2020 rok - 173 

 
Projekt uchwały nr 173 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
J.Skóra 
Czy po wymalowaniu schodów w farze będzie możliwe wchodzenia? 
Burmistrz 
Jest cały protokół wytycznych, co należy zrobić. Strona niemiecka przekaże 20 tys. euro i 
wspólnie ze stroną niemiecką będzie zrobiona inwestycja, aby wiosną przyszłego roku była 
dostępna dla zwiedzających.    
H.Wojnicz 
Czy schody w farze są właściwie i bezpiecznie zamocowane? 
Burmistrz 
Schody są wykonane według projektu i wszystko było odbierane przez właściwe służby.  



H.Wojnicz 
Czy w tej chwili jest bezpiecznie aby pod tym względem wejść bezpiecznie, chodzi o schody, o 
mocowanie? Są głosy oprowadzających, że nie wszystko z bezpieczeństwem jest w porządku. 
Prosi, że jak będzie malowanie, to zwrócić uwagę na ten fakt. 
Burmistrz 
Schody powinny być pomalowane specjalną farbą.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 173. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXIII.156.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

2. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XIV.113.2019 w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej prognozy Finansowej gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2020-
2032 - 174 

 

Projekt uchwały nr 174 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 174. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXIII.157.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

3. Zmieniająca uchwałę nr XV.118.2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Miastu Zielona Góra na realizację zadania z zakresu Izby Wytrzeźwień w Raculi 
na 2020 rok - 172 

 
Projekt uchwały nr 172 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 172. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXIII.158.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

4. zmieniająca uchwałę nr XXI.148.2020 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia                                   
4 września 2020r. w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie 
Gubin o statusie miejskim na rok szkolny 2020/2021 - 176 

 
Projekt uchwały nr 176 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 176. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXIII.159.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   



5. rozpatrzenia skargi - 170 
 
Projekt uchwały nr 170 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki oraz Komisja Finansów i Gospodarki 
Komunalnej zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznała się 
z projektem uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 170. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/10 osób za,  1 osoba 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXIII.160 .2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.   
 

6. rozpatrzenia skargi - 169 
 
Projekt uchwały nr 169 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki oraz Komisja Finansów i Gospodarki 
Komunalnej zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zapoznała się 
z projektem uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 169. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXIII.161.2020 
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  
 
 
V. Przyjęcie protokołu z XXII sesji. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/11 osób za,  0 osób 
przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  
Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.   
 
VI.  Sprawy różne. 
 
Zgodnie z dyspozycją art. 24 h ust.12 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U z 2020, poz. 713) 
przedstawiam informację o radnych, którzy nie złożyli oświadczeń majątkowych lub złożyli je po 
terminie: 

Wszyscy radni złożyli swoje oświadczenia w terminie określonym w ustawie o samorządzie 
gminnym. Po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia zostało przesłane do Urzędu 
Skarbowego  w Krośnie Odrzańskim. Oświadczenie przewodniczącego złożone zostało do 
Wojewody. 

I. Nieprawidłowości w analizowanych oświadczeniach majątkowych radnych za rok 2019 
wraz z ich opisem: 
- w 2 przypadkach nie określono wysokości oprocentowania kredytów  



- w 6 przypadkach nie określono przynależności oświadczenia do majątku odrębnego 
bądź majątku objętego wspólnością majątkową  
- w 1 przypadku błędnie wykazano przychód zamiast dochód ze stosunku pracy   
 

Informacje o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach zostaną 
przekazane radnym.  
Analizy oświadczeń majątkowych dokona również Urząd Skarbowy do 30 października br. 
 
Z.Bołoczko 
1. Proponuje aby w ramach oszczędności i zamiast pięknej choinki postawić żywą choinkę przy 
katedrze. A za zaoszczędzone pieniądze kupić mobilny respirator.  
2. Czy burmistrz rozważał możliwość zatrudnienia osoby, która opiekowała by się farą, oprowadzał 
wycieczki, dbał o porządek? 
3. Czy dalej jesteśmy właścicielami budynku C szpitala, czy są jakieś plany co do tego budynku? 
Burmistrz 

1. Iluminacje świąteczne nie będą takie jak w zeszłym roku. Środków jest mniej, ale nie 
chcemy też zabierać mieszkańcom miasta radości ze świąt. W tym roku będzie skromniej. 
Odnośnie zakupu respiratora można mówić niezależnie od ozdób świątecznych.   

2. Najpierw należy dokończyć inwestycję aby fara była otwarta a potem należy pomyśleć nad 
odpowiednią osobą, która zajmie się farą.  

3. Jesteśmy właścicielem budynku C . On jest użyczony spółce ZCM. Czekamy na otworzenie 
oddziału rehabilitacyjnego przez powiat.  

H.Wojnicz 
1. Prośba do pana burmistrza aby służby porządkowe zwróciły uwagę na centrum miasta, w 
szczególności na plac przy farze i aby częściej tam sprzątano.  Obecnie jest tam porządek, ale z 
uwagi na korzystanie z tego placu jest pełno niedopałków i do tego terenu należy się przyłożyć 
częściej.  
2. Czy dyrektor GDK zwracał się w sprawie niszczenia obiektu GDK. Ściana zachodnia jest w 
tragicznym stanie.    
3. Ul Dąbrowskiego i teren przy Lotto. Są tam wystawione kontenery na segregację śmieci. Ten 
teren stal się drugim PSZOKiem. Przyjeżdżają tam samochody z przyczepami, z gruzem i 
wyrzucane są śmieci.  Prosi aby ten teren objąć chociaż okresowo monitoringiem i zwrócić na to 
uwagę, bo to jest centrum miasta.  
4. Są kłopoty ze wspólnotą przy ul. Kinowej ze względu na Fiampa. Ludzie tam mieszkający mają 
kłopoty z tym sklepem. Służby porządkowe zajmujące się zielenią podjęły dobrą decyzję 
przycinając krzewy bo to ograniczyło załatwianie potrzeb fizjologicznych, ale bałagan się nie 
skończył. Pyta czy ten teren był przeznaczony do sprzedaży? Drugi teren jest terenem miejskim, 
gdzie chodzą mieszkańcy  i tam jest dojście do wspólnoty mieszkaniowej - trzeba zaapelować do 
szefa wspólnoty  mieszkaniowej i zobaczyć czyj to jest teren.  

Burmistrz 
1. Proponuje zaprosić dyrektora GDK na komisję. Były prowadzone rozmowy z GDK który 

mógłby wziąć kredyt na  remont ściany zachodniej.  
2. Był przetarg na działki koło Fiamapa ale nikt nie był zainteresowany kupnem tych działek 

i postawienie tam kamienic.  

J.Skóra 
1. Dziękuje budowniczym przy ul. Dąbrowskiego i Słowackiego  
2. Czy wspieramy szpital ZCM w okresie zagrożenia COVID19? 
3. Informacje na stronie Urzędu Miejskiego co do przejazdu do Guben 
 

 



Burmistrz 
Informacje są przekazywane na bieżąco. Jeśli będą oszczędności to można pomyśleć o kupnie 
sprzętu dla ratownictwa medycznego. Jest pomysł aby kupić kostkę brukową dla referatu 
drogowego. Jeśli znajda się oszczędności to wspólnie o tym zadecydujemy. Czekamy też na 
informację, czy będzie dofinansowanie do ul. Hożej.  
 

 

Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji jest wyczerpany i zamknął XXIII sesję Rady 
Miejskiej  w Gubinie  
 

 

 

                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zakończono godz. 11:20 

Protokołowała A.Dobras  


